

# HORSEBALL PHOTO CONTEST

In occasion of the FIHB World Cup  
in Saint-Lô, France  
**15-20 AUGUST 2022**



FIHB  
HORSEBALL  
**WORLD  
CUP2022**  
SAINT-LOFRANCE

## ENGLISH

### Introduction

On the occasion of the FIHB World Cup in Saint-Lô (France), the FIHB proposes to the Horseball photographers to present their pictures. The photos will be exhibited during the competition, from 15 to 20 August 2022. The best photos will be rewarded.

### Conditions of participation

Each photographer can present 3 photos maximum. The photos can be color or black and white. They must be developed in an A4 size (20x30 cm) and shown in a 30x40 cm frame (black Ikea Ribba model with passe-partout). Each photographer can sign his/her photos. The aim is to harmonize the set of the photos presented. The photographers can use this exhibition to sell their framed photos.

### Voting system

The public present in France will vote for the favourite photos during the FIHB World Cup. The votes will be counted at the end of the competition.

The photos obtaining the most votes will allow their makers to gain the following prizes:

|                       |              |
|-----------------------|--------------|
| 1 <sup>st</sup> Place | <b>200 €</b> |
| 2 <sup>nd</sup> Place | <b>150 €</b> |
| 3 <sup>rd</sup> Place | <b>100 €</b> |

All the Photos will be used in the future to be shown in the International Horseball Book.

## FRANÇAIS

### Préambule

A l'occasion de la Coupe du Monde FIHB à Saint-Lô (France), la FIHB propose aux photographes de horse-ball de présenter leurs clichés. Les photos seront exposées lors de la compétition, du 15 au 20 août 2022. Les meilleures photos seront récompensées.

### Conditions de participation

Chaque photographe peut présenter 3 photos au maximum. Les photos peuvent être en couleur ou en noir et blanc. Elles doivent être tirées sur un format A4 (20x30cm) et doivent être encadrées dans un cadre 30x40cm (modèle Ribba noir de chez Ikea, avec la Marie-louise blanche intégrée). Chaque photographe pourra signer ses photos à la main. L'objectif étant d'harmoniser l'ensemble des photos présentées. Les photographes pourront profiter de cette exposition pour vendre leurs photos encadrées.

### Système de vote

Le public présent en France votera pour ses clichés préférés lors de la Coupe du Monde. Les votes seront comptabilisés à la fin de la compétition.

Les photos ayant obtenu le plus de votes permettront à leurs auteurs de remporter les lots suivants:

|                        |              |
|------------------------|--------------|
| 1 <sup>ère</sup> Place | <b>200 €</b> |
| 2 <sup>ème</sup> Place | <b>150 €</b> |
| 3 <sup>ème</sup> Place | <b>100 €</b> |

Toutes les photos seront utilisées à l'avenir pour être présentées dans 'International Horseball Book.

## REGISTRATION FORM / FORMULAIRE D'INSCRIPTION to be sent to / à envoyer à [info@fihb.net](mailto:info@fihb.net)

First name  
Prénom \_\_\_\_\_

Last name  
Nom \_\_\_\_\_

Birthdate  
Date de naissance | d | d | | m | m | | y | y | y | y |

E-mail \_\_\_\_\_

Phone  
Téléphone (+ ) \_\_\_\_\_

Nationality  
Nationalité \_\_\_\_\_